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Kommunala Handikapprådet 

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.  
 
Organ Kommunala Handikapprådet 
Sammanträdesdatum 2021-12-02 
Datum då anslaget sätts upp  
Datum då anslaget tas ned  
 
Förvaringsplats för protokollet Plats Närarkivet 
  
  
Underskrift Linnéa Karlsson 

 

 

Plats och tid  Sammanträdeslokal Skive, Östra Esplanaden 5, kl. 13:30 - 15:00. 
 
Beslutade ledamöter  Lisa Levin (S), ordförande 

Henrik Axelsson (S) 
Jonas Ås (S) 
Bertil Nilsson (HSO) 
Amelie Eriksson (HSO) 
Åke Ericson (HSO), ersätter Ann-Marie Andersson (HSO) 
Anna Bäckström (HSO), ersätter Curt Edenholm (HSO) 

 
Övriga närvarande Anna Wikstrand, bitr. kommundirektör, § 34 
                                                      Linnéa Karlsson, sekreterare  

 
Justerare Bertil Nilsson 
Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 16 december 2021 
Paragrafer §34 - §39 
 
 
   
Sekreterare Linnéa Karlsson 
 
   
Ordförande Lisa Levin (S)   
  
   
Justerare Bertil Nilsson (HSO)  
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Paragraf 34   
 

Diskussion namnbyte 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger diskussionen med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Diskussion med Anna Wikstrand avseende namnbyte på Kommunala Handikapprådet. 
 
Handikapporganisationerna har diskuterat olika namn på rådet och kommit fram till att deras förslag 
till namn är Kommunala funktionsrättsrådet. Under diskussionerna framkom att ”funktionsrätt” 
skulle finnas med i namnet då både fysiska och psykiska frågor diskuteras i rådet.  

Under diskussionen om namnbytet diskuteras även: 

• Representation i rådet. Behöver bli tydligt hur representation i Kommunala Handikapprådet 
sker inför den nya mandatperioden samt hur ledamöter/ersättare väljs in. Återkoppling från 
tjänstemän rapporteras på kommande möten. 

• Behöver även se över mötesformen för rådet. Diskussion förs om det går att ha 
gemensamma möten med Kommunala Pensionärsrådet, exempelvis vid vissa punkter som 
berör både Kommunala Handikapprådet samt Kommunala Pensionärsrådet.   
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Paragraf 35 Dnr KS/2021:138 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 14 oktober gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 14 oktober 2021  
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Paragraf 36   
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På mötet den 14 oktober tog handikapporganisationerna upp att bostäder efterfrågas för personer 
som varit inneliggande länge för fysisk eller psykiatrisk vård. Börje Wahlund (M) har skickat ett mejl 
till Lisa Levin (S) med ett svar då han inte hade möjlighet att närvara på dagens sammanträde. Svaret 
läses upp under mötet. 
 
Lisa Levin (S) ger information om omställningen Nära vård. Henrik Axelsson (S) och Jonas Ås (S) är 
referenspersoner från kommunen. Henrik Axelsson (S) och Jonas Ås (S) förklarar att man nu landat i 
en gemensam målbild. Henrik och Jonas återkommer med mer information när man kommit längre i 
processen, förslagsvis att även Hans Karlsson ska bjudas in vid detta tillfälle. På 
www.regionvarmland.se/naravard går det att läsa om hur målbildsarbetet gått till.    
 
På mötet den 14 oktober ställdes frågan hur lång tid en bostadsanpassning ska ta. Lisa Levin (S) 
föreslår att rådet ska bjuda in Mats Larsson, bostadsanpassningshandläggare, igen för att få 
information om bostadsanpassning. Kommunala Handikapprådet är positiva till detta.  

På mötet den 14 oktober påtalades även att handikapparkeringen vid biblioteket tagits bort. Amelie 
Eriksson (S) förklarar att en handikapparkering nu finns i närheten av City. Lisa Levin (S) föreslår att 
rådet ska bjuda i Johan Eddeborn, mark- och gatuingenjör, för att diskutera gatufrågor.  

På mötet den 14 oktober påtalades att vallokalen i Klässbol hade brister i tillgängligheten under 
kyrkovalet. Lisa Levin (S) fört vidare synpunkten till Margareta von Wachenfeldt, ordförande i 
Valnämnden.   

http://www.regionvarmland.se/naravard
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Paragraf 37   
 

Handikapporganisationerna har ordet 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Handikapporganisationerna har ordet: 

Bertil Nilsson (HSO) informerar rådet om att sparbanken kontaktade honom i samband med deras 
renovering. Amelie Eriksson (HSO) ska åka dit för att testa tillgängligheten med permobil.  

Åke Ericson (HSO) frågar när trappen till Minnebergsskolan blir klar. Henrik Axelsson (S) tror att den 
ska vara klar till sommaren. 

Anna Bäckström (HSO) frågar vad kommunen gjort under 2021 med de 500 000 kr som är avsedda 
för tillgänglighet. Lisa Levin (S) tar med sig frågan till nästa sammanträde. 

Amelie Eriksson (HSO) har synpunkter på vårdcentralens entré. Det är svårt att ta sig upp till entrén, 
det är också mycket trafik. Lisa Levin (S) tar med sig synpunkten.  
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Paragraf 38   
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 
 
Information från Kommunstyrelsen. Den ekonomiska uppföljningen efter oktober med prognos för 
helåret 2021 skickades ut för information före mötet. Lisa Levin (S) ger på sammanträdet information 
om delar av uppföljningen.   
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Paragraf 39 Dnr KS/2021:859 
 

Sammanträdesdagar Kommunala Handikapprådet 2022 
 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet antar upprättat förslag till sammanträdesdagar för år 2022. 

Sammanfattning 

Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för Kommunala Handikapprådets 
sammanträden under år 2022 enligt följande: 

10 februari 
14 april 
2 juni 
11 augusti 
13 oktober 
1 december 
 
Mötesdag: torsdag 
Tid: 13.30 
Plats: enligt kallelse 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 november 2021 

 

Beslutet skickas till 

Ledamöter och ersättare i Kommunala Handikapprådet 

 
 
 

 


